
Protokół nr 52 /2005
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

odbytego w dniu 27 czerwca 2006 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad.1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tomasz 
Pawlak. Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na sesje Rady Miejskiej.

a) zmian budżetu i w budżecie
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska przedstawiła poszczególne zmiany,
i tak:
Zmiany planu budżetu po stronie dochodów dotyczą:
W związku z udzieleniem pomocy finansowej z Województwa 
Wielkopolskiego na budowę drogi w m. Studzienna w dziale 600 „Transport 
i łączność” rozdział 60016 ”Drogi publiczne gminne” zwiększa się plan 
dochodów o kwotę 30.000 zł.
W rozdziale 75615 „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 
czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych 
i innych jednostek organizacyjnych „otrzymania dotacji celowej 
rekompensującej utracone dochody z tyt. udzielania ulg  w podatku od 
nieruchomości za I półrocze 2005 r. kwocie 86.645 zł.
Zmniejszenia planu dochodów w podatku od nieruchomości od osób prawnych 
w kwocie 66.645 zł.
W rozdziale 80101 „Szkoły podstawowe” otrzymano dotacje celową 
w kwocie 2.620 zł z budżetu państwa na sfinansowanie wyprawki szkolnej 
obejmującej podręczniki szkolne.
 
Zmiany planu budżetu po stronie wydatków dotyczą:

W rozdziale 60016 „Drogi publiczne gminne” zwiększa się wydatki
o kwotę 30.000 zł z przeznaczeniem na budowę drogi w Studziannie.
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W dziale 750 „Administracja publiczna” w dziale 75023 „Urzędy gmin” 
zwiększa się wydatki o kwotę 10.000 zł. z przeznaczeniem na wypłatę nagród 
w konkursie architektonicznym na modernizację Ratusza wraz 
z zagospodarowaniem Rynku w Borku Wlkp. i na pozostałe usługi 6.000 zł. 
(usługi bankowe, audyt ISO ). 
                       
W dziale 801 „ Oświata i wychowanie” rozdział 80101 „Szkoły podstawowe” 
zwiększa się plan wydatków o kwotę 2.620 zł. z przeznaczeniem na 
sfinansowanie wyprawki szkolnej obejmującej podręczniki szkolne.

W dziale 851”Ochrona zdrowia” rozdział 85195 „Pozostała działalność” 
zwiększa się wydatki o kwotę 4.000 zł.  z przeznaczeniem na zadania zlecone 
stowarzyszeniom w zakresie wczesanej wykrywalności niepełnosprawności 
oraz prowadzenia działań terapeutycznych niwelujących lub redukujących 
dysfunkcje i wady rozwojowe.

Uwag w tym zakresie nie zgłoszono.

b) zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Borek Wlkp. za pierwsze półrocze roku budżetowego

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że na podstawie art. 198 ust 2. ustawy z dnia 
30.06.2005 r. o finansach publicznych należy podjąć uchwałę w  powyższej 
sprawie.
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag.

c) zasad i trybu umarzania wierzytelności, do których nie stosuje się 
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg 

     w spłacaniu tych należności i wskazania organów do tego 
uprawnionych

Skarbnik Gminy poinformowała, że uchwała określa szczegółowe zasady 
umarzania, odroczenia terminu zapłaty oraz rozkładania na raty wierzytelności 
przez Gminę i gminne jednostki organizacyjne tytułu należności pieniężnych, 
do których nie stosuje się przepisów ustawy Ordynacja podatkowa.
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu.

d) powołania zastępcy kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Borku 
Wlkp.

W tym punkcie Sekretarz Gminy wyjaśniła, że powołuje się zastępcę 
kierownika USC, ponieważ w czasie nieobecności Burmistrza nie ma osoby 
uprawnionej do podpisywania dokumentów USC.
Radni nie zgłosili sprzeciwu.
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e) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Borek 
Wlkp.

Radna – Regina Kot zapytała, czy odpady niebezpieczne oraz baterie będą 
odbierane za odpłatnością.
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że sprawa ta będzie rozpatrywana, jednak 
wypowiedziała się za nieodpłatnym odbieraniem tych odpadów.
Członkowie Komisji wnioskowali o zamontowanie tablic ogłoszeniowych 
w związku z zakazem  rozwieszania afiszy na drzewach.
Poruszono również sprawę szczepienia psów.
Innych uwag nie zgłoszono.

f) zaopiniowania projektu Planu Aglomeracji Borek Wlkp.

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Wojewoda Wielkopolski po zweryfikowaniu 
propozycji planu aglomeracji Borek Wlkp. przedstawiony 
w uchwale Rady Miejskiej z dnia 7 lipca 2005 r. przedłożył nowy projekt 
w związku z uzyskaniem negatywnej opinii Departamentu Zasobów Wodnych 
Ministerstwa Środowiska. W ramach procedury wyznaczania aglomeracji na 
terenie Wielkopolski ustalono, że obliczony wskaźnik długości sieci dla 
planowanych sieci mieszkańców  docelowo obsługiwanych przez tę planowaną 
sieć wynosi średnio dla miejscowości objętych aglomeracją Borek Wlkp. 65 
mk/km i jest mniejszy nic wskaźnik długości sieci określony  
w rozporządzeniu Ministra Środowiska tj. nie mniej niż 120 mieszkańców na 1 
km sieci. 
W związku z powyższym wszystkie miejscowości oprócz Borku Wlkp. oraz 
Jeżewa, które leży na terenie „Krzywińsko – Osieckiego obszaru krajobrazu 
chronionego” zostały poza aglomeracją.
Uwag nie zgłoszono.

g) wykupu nieruchomości gruntowej stanowiącej działki nr 160/5 i 160/7 
położone w Borku Wlkp.

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wykupu 
nieruchomości gruntowej stanowiącej dwie działki od Pani Krystyny Kubiak 
pod budowę sali widowiskowo – sportowej.

h) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu udzielenia pomocy 
materialnej dla uczniów

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w regulaminie tym, dodaje się zapis, że 
zdarzeniami losowymi uzasadniającymi przyznanie zasiłku są również ciężka 
choroba w rodzinie, śmierć członka rodziny”
Nikt nie zgłosił zastrzeżeń.
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i) nadania statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
     w Borku Wlkp.
j) nadania statutu Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp.
k) nadania statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 

Szkół w Borku Wlkp.
Sekretarz Gminy poinformowała, że w związku ze zmianą ustawy o finansach 
publicznych Urząd oraz jednostki nie posiadające statutu są zobowiązane do 
30 czerwca br. mieć taki statut.
Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych zastrzeżeń.

l) utworzenia Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego w Borku 
Wlkp.

Radny – Marek Rożek proponował rozważenie w przyszłości utworzenia 
profilu informatycznego lub spożywczego.
Członkowie Komisji poparli zgłoszoną propozycję.

ł)  ustanowienia sztandaru gminy Borek Wlkp.
Do przedstawionego projektu sztandaru nikt nie zgłosił zastrzeżeń.

m)zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki 
Publicznej Miasta i Gminy Borek Wlkp. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Biblioteka Publiczna w 2005 r. uzyskała wynik 
finansowy minus 7.327,09. Strata ta wynika z odjęcia rozchodów od 
przychodów w danym roku, a pokryta została z dochodów z roku 
poprzedniego.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń.

n) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Kultury w Borku Wlkp.

Skarbnik Gminy poinformowała, że MGOK w 2005 r. uzyskał wynik 
finansowy minus 203,26. Strata ta wynika z odjęcia rozchodów od przychodów 
w danym roku, a pokryta została z dochodów z roku poprzedniego.

Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedstawionego projektu.

Ad.4. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Komisji przedstawił pismo:
1)   Zespołu Szkół w Grabonogu dotyczące udzielenia pomocy finansowej przy 
planowanych remontach obiektu szkoły.
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Członkowie Komisji po wnikliwej analizie sprawy stwierdzili, że w obecnym 
czasie Gmina  nie dysponuje wolnymi środkami, które mogłaby przeznaczyć 
na ten cel.

2) Urzędu Gminy Piaski w sprawie dofinansowania zakupu mikrobusu.
Decyzja Komisji: Jeśli Gmina Piaski otrzyma pozytywną decyzję o przyznaniu 
środków unijnych , Gmina Borek Wlkp. postara się wygospodarować środki na 
dofinansowanie tego zakupu.

Ad.5. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów 
Przewodniczący Komisji zakończyła posiedzenie.

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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